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Plats Borås kommunhus 
Datum Torsdag 2022-10-05 
Närvarande Per-Anders, Lars, Tina, Conny, Anna, Lena och Diana 

  

 

1. Ordföranden hälsar alla välkomna 
 

2. Till sekreterare valdes Anna 
 

3. Styrelsen godkänner dagordningen 
 

4. Föregående protokoll lästes upp. Inga kommentarer. 
 

5. Tina informerar att vi i har 170 000 kronor totalt. Plus i år 39 000 kronor.  
58 medlemsföreningar i skrivande stund. Tina tar upp frågan om budget tas upp under 
stämmomötet? Styrelsen beslutar budget på planeringsdagarna. 
Tar upp frågan om antalet medlemsföreningar - finns en lägsta smärtgräns för KAF? Conny 
tar upp frågan om KAF kan bjuda in samtliga kommuner att vara medlemmar i KAF – gratis 
under ett år? Återkommer till frågan på kommande styrelsemöte. 

 
6. KAF Kansli – Lars har skickat över div protokoll, bilder mm till Anna. Facebook administreras i 

första hand av Tina. Tina lägger till samtliga styrelsemedlemmar som administratörer under 
mötet. Anna tar kontakt med skaparen av kafinfo.se (ev. IT-kunniga medlemmar) för att ta 
bort Lars mejladress från till kontakt@kafinfo.se 

 
7. KAF RM – RM i Golf, planerar för att lägga om till parspel, med endast en klass. Slaggolf 

istället för poäng. Går även att anmäla sig som singel för att spela med andra singlar. 
Förhandlingar om var det ska ske pågår. Lägger in en påminnelse om att arrangörer måste 
efterfråga vilken kommun de spelar för. RM i Bowling blir inte av, pga. för få deltagare.  

a. Hälsa 2022-2023 - Ideér för andra RM: Körsång. PA skickar förfrågan till 
medlemsföreningar om vilka som har kör och kan vara intresserade av en lösning för 
RM i kör. Spåna och besluta för 2023 vid planeringsdagarna. 

b. Korpen – ta ny kontakt och stäm av vad som är på gång inför 2023. Ställ frågan om 
KAF-Nytt kan skickas ut via Korpen. 

 
8. KAF Nytt - nästa nummer planeras till december. Lars ser fram emot fler artiklar! 

 
9. KAF styrelsens framtid - PA redogör för förfrågningar till nya styrelseledamöter, tyvärr inte 

något napp av de vi talat med. Uppmanar alla att ställa frågan till andra föreningar om 
intresse att vara med och utveckla Sveriges kommuners personalföreningar. 

 
10. KAF styrelsens representation vid konferensen - Klartecken för 5000 i prispeng till Årets 

förening. Missförstånd mellan Borås och Korpen så i år är Korpen inte på plats för Årets 
konferens. Valberedning och Årsstämma - Lars presenterar valberedningens förslag. 
Linnea och Petra kommer in och talar detaljerat om konferensen och hur vi i KAF tar 
plats/representerar under dagarna. Västar och scarfs delas ut till Lena, Diana, Tina och Anna. 
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11. Årets förening och Årets logo – Båda utsedda. PA och Lars delar ut diplom och vinster under 

middagen. 
 

12. KAF-stämma:  Material som ska skrivas ut skickas till Borås; Verksamhetsberättelse, 
verksamhetsplan, ekonomi och stämmoagenda. Kommer även finnas möjlighet att köra 
materialet på storskärm under mötet. 

 

13. Planeringsdagar 2023: 16-17 februari. Plats beslutas senare, förslagen är: 

a. Via Teams 
b. Korpen i Stockholm 
c. Åland, färja och Mariehamn 
d. Sigtuna 

 
14. KAF konferens 2023: Tidigare år väldigt många bra föreläsare, vilket tillför mycket till 

deltagarna. Ser gärna att det finns fler än en vid konferenser. Talar om att erbjuda vinnande 
förening möjligheten att överlåta till KAF att arrangera nästa konferens tillsammans i Korpens 
lokaler.  

 
15. Nästa möte: 27 oktober, 1 december 

 

16. Inga övriga frågor 

 
17. Mötet avslutas 
 

 
Ordföranden tackar för visat intresse och vi ser alla fram emot konferensen kommande dagar. 

 
_________________________ 
Anna Adolfsson 
vid pennan 


